
POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

 
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL 

D'EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Mislata, 19 de juliol de 2017, 14:15 hores.

Assistents: 

Pepi Luján Martínez

Ana María Julián Ruiz

Dolores Hortolà Ramón

José Luis García García

 Javier Santés Alpuente

 Ximo Moreno Porcal

Antonio Arenas Almenar

Fernando Gandia Escorihuela

Antonio Sanchis Navarro

Javier Gil Marín

 José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta de 5 de juliol

Per part del grup Popular, es vol indicar que en l'acta no es fa referència a l'enhorabona

donada pel Sr. Bronchud i el grup Popular al Sr. Santés pel cedé d'audiollibres. 

Feta aquesta apreciació, es fa constar per a la seua inclusió, s'aprova l'acta de data 5 de

juliol,  per unanimitat dels presents.

A continuació, la Sra. Luján passa a contestar a les següents preguntes de l'anterior

comissió:

-Quant a la pregunta del Sr. Gil, sobre la neteja del frontó i vestidors de les pistes de la

Canaleta, la Sra. Luján contesta que es comunicarà aquest fet als tècnics, però que aquests no

han apreciat res respecte d'això. Però, no obstant això, pels tècnics es comunicarà a l'empresa de

manteniment per al seu coneixement.  
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Respecte de la pregunta de la denegació d'autorització a l'equip de futbol femení del

Rovella, la Sra. Luján contesta que les pistes serien ocupades per un altre club, amb un projecte

esportiu-social per a la ciutadania de Mislata. L'esmentat club del Rovella femení, no tenia

aqueix projecte esportivosocial, de fet no el va presentar. En la pròxima comissió se li contestarà

el nom del club a què se li va autoritzar l'ús de les instal·lacions.

Es fa entrega al Sr. Gandia de les actes del Consell Escolar Municipal i de la Memòria i

Trobada del Consell d'Infància de la Comunitat Valenciana.

Quant a l'assumpte dels barracons del Mestre Serrano, el Sr. Gandia la dóna per

contestada.

Sobre l'assumpte de la cessió municipal de sòl a la Conselleria, la Sra. Luján respon que

per l'Ajuntament es posa a disposició de la Conselleria d'Educació, però que des de la

Conselleria van contestar que continuaria tot com estava. En un principi, la Conselleria volia fer

una actuació però per problemes de dimensions es quedaria el col·legi amb una línia, i no amb

dos com té ara. No obstant això, amb la inversió que es va realitzar van quedar satisfets i

millorades les instal·lacions però que per part de l'Ajuntament és l'única cosa que es pot fer.

El Sr. Gandia manifesta que al seu dia es va dir que el dit sòl aniria destinat a l'Escola Oficial

d'Idiomes. La Sra. Luján contesta que qui té competència per a decidir la destinació és la

Conselleria i no l'Ajuntament, en aquest cas.

La Sra. Luján també respon que les ajudes a l'esport escolar ja han sigut abonades.

Quant a la pregunta de qui porta la pàgina web “Som Mislata”, la Sra. Luján respon que

l'administració es realitza pel departament de Transparència i Mitjans de comunicació.

El Sr. Gil manifesta que podria incloure's en l'orde del dia d'aquestes comissions, i pregunta per

què no es fa saber als grups polítics.

La Sra. Luján contesta que a la comissió es porten els temes que es consideren que han de

portar-se a la comissió.

2. Assumpte de control: Acte de presentació del catàleg de la Biennal de Mislata Miquel
Navarro 2016 i Bases de la Biennal 2017.

La Sra. Luján invita a tots els grups polítics al dit acte que se celebrarà a “La Fàbrica”, i transmet

que es farà arribar el Catàleg a tots els grups.
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3. Precs i preguntes

El Sr. González pregunta en quin estat es troben les festes patronals i populars. I, com a prec,

demana que es facilite com més prompte millor la programació, ja que algun veí li ha preguntat

sobre això.

El Sr. Arenas contesta que una vegada acabada la programació s'enviarà el programa per correu

electrònic.

El Sr. González pregunta sobre si està prevista la restauració en els centres d'ensenyança i en què

consistiran els treballs.

La Sra. Luján contesta que es fan els treballs tots els anys, aprofitant el període vacacional, que hi

ha una memòria àmplia per a l'any 2017 , i que està disponible per a la seua consulta en el

departament d'Urbanisme.

El Sr. Gil transmet una queixa d'un veí, en què es queixava que en la piscina s'estava fumant

substàncies psicotròpiques, i pregunta per què no existien fulls de reclamació a la piscina, i

quina era la raó.

La Sr. Luján contesta que pren nota de la queixa i es contestarà en la pròxima comissió.

El Sr. Gil pregunta pel retard de l'ambulància en el “Trofeu Escola de Ciclisme de Mislata”.

La Sra. Luján contesta que l'ambulància estava contractada però es retardà, que en cap moment

es va improvisar perquè estava contractada i que només va ser un retard.

El Sr. Gil, en relació amb el projecte “Mislata 22.02”, que segons nota de premsa es van deixar

entrar 500 persones, pregunta com pot ser si l'aforament permés a la piscina és de 300

persones.  I, continua dient, que entén que no es permetrà a més persones que les permeses.

La Sra. Luján contesta que hi havia control d'aforament, i que estava tot controlat.

El Sr. Gil també pregunta que per què abans amb el projecte “Mislata on” es denegava l'entrada

d'unflables a la piscina, i ara sí es permet. Que entén que ha d'haver-hi alguna raó, perquè abans

no es permetia per raons de seguretat.

La Sra. Luján contesta que el projecte “Mislata on” ja no existeix, el que va fer ho va fer bé però
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ara hi ha un altre projecte. I que s'han incrementat les raons de seguretat, que és un canvi a

millor ja que el projecte s'ha municipalitzat.

El Sr. Gil contesta dient que és una opinió que no comparteix, i pregunta el cost de la pantalla

gegant, el làser game i les consoles, així com per quin motiu es permet obrir els dissabtes i

abans no.

La Sra. Luján contesta que ara l'oferta és més àmplia i obeeix a la programació, i que

l'ajuntament  fa més coses i millor.

El Sr. Gil contesta que eixa és la seua opinió. També manifesta que va haver-hi queixes de l'estat

de la piscina el diumenge després de les activitats del dissabte.

La Sra. Luján respon que es contestarà, però suposa que estava tot controlat, però que no tindrà

res a veure amb l'activitat.

El Sr. Gil també pregunta sobre el cost total de l'activitat del projecte “Mislata 22.02”.

La Sra. Luján respon que se li contestarà.

El Sr. Gandia manifesta que els ha arribat una queixa de l'estat d'alguna instal·lació, encara que

no diu que siga conseqüència de l'activitat del projecte “Mislata 22.02”, però si és una realitat

que li han arribat queixes.

També pregunta que en relació amb la matèria de “l'Aliança de Desenrotllament Sostenible”,

quines actuacions ha realitzat l'Ajuntament.

La Sra. Luján contesta que s'informarà en la pròxima comissió.

El Sr. Gandia també pregunta sobre l'estat de les obres de la Sala de lectura de Santa Cecília.

La Sra. Luján respon que es contestarà en la pròxima reunió.

El Sr. Gandia també pregunta sobre les actuacions del canvi de finestres al col·legi  Jaume I.

La Sra. Luján contesta que encara no s'han rebut les ajudes, i que fins que l'Ajuntament no tinga
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la resolució no es pot parlar de terminis per als treballs a realitzar.

El Sr. Gandia pregunta sobre l'alumnat pendent d'escolaritzar.

La Sra. Luján contesta que entrarà tot l'alumnat.

I, sense més assumptes a tractar, a les 14:45 hores, s'alça la sessió, del contingut de la

qual s'estén la present acta, i de tot això, com a secretari, certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 

  

ELS REGIDORS/LES REGIDORES ASSISTENTS,
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